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Rødli, Hans Oskar Devik, Ragnhild Kvalø, Signar Berger, Trine Reitan, Jonny 
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Styret: 

Per Tore Bratberg 

Administrasjonen: 

Håvard Bye 

 

Forfall: 

 

Arnt Einar Bardal, Ida Stuberg, John Einar Høvik  
 

Sakliste 
 

Sak 10/23 Godkjenning av innkalling, sakliste og referat fra siste møte.   

Ingen merknader til innkalling, sakliste eller referat siste møte 

 

Sak 11/23 Styreleder orienterer. 

Styreleder redegjorde grundig og bredt fra selskapet siden forrige representantskap. Følgende tema 

ble berørt; 

• Prioriterte å avholde et lengre styremøte i starten av året. Vil endre års hjulet noe for neste 

år, med å prioritere et lengre styremøte og fremskynde budsjettarbeidet, slik at 

representantskapet får det i september.   

• Økonomi: Prognose så langt er at det ser ut til at man kan levere et resultat i balanse i år 

også. Inntjening er god, selskapet har mange vakanser for tiden. Dette gir lavere kostnad, 

men man leverer heller ikke tjenestene, eller har en god nok beredskap.  

• De nye brannforebyggerne(erstatning) vil levere bedre etter hvert som de får kompetanse, 

og på sikt vil kapasiteten igjen bli tilfredsstillende.  

• Avgang beredskapsleder ga mulighet for nytenking. Det sammen med behov for endringer, 

gjør at man i dag tilnærmet har en ny ledelse på plass; DL, med to avdelingsledere og en 

HR-leder. Tydeligere ansvar, og et lavere antall ledere enn før. 

• Det er et krevende år med mange alvorlige ulykker og hendelser i vår region. 5 omkomne, 

derav flere unge, er noe som påvirker alle. Mange branner også i 2023. ABA er det et mål 

om å redusere, men fremdeles er ca. 40% av antall utrykninger er til en unødig alarm.  

• Potensielle samarbeid: Nærøysund takket nei og skal bygge opp eget brannvesen. 

Utredningen Levanger/Stjørdal, mer eller mindre skrinlagt. Det arbeides nå med å se på en 

mulighetsstudie for et bredere brannsamarbeid i hele Trøndelag. En studie dom er 

finansiert med skjønnsmidler.  



 

 

 

• Styret er tilfreds med å avlegge en god status. Styret jobber godt i samarbeid med 

administrasjonen, ansatte og eierne. Mye spennende ligger foran. Ny stortingsmelding er 

varslet, samt at beredskap og samfunnssikkerhet er høyt på dagsorden.  

 

Representantskapet stilte spørsmål og diskuterte temaene underveis.  

 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 

Styreleders orientering tas til orientering. 

 

Sak 12/23 Forskrift om gebyr for gjennomføring av feie- og tilsynstjenester 

Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. DL redegjorde for 

bakgrunn og saken. En sak som må vedtas av kommunestyrene i eierkommunene. 

Representantskapet ønskes at når denne saken skal fremmes i kommunestyrene, at det 

vedlegges en forklaring i forhold til det de nasjonale diskusjonene omhandler; gebyr, 

lovlighet mm. Dette vil administrasjonen følge opp.   

 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 

Forskrift om gebyr for gjennomføring av feie- og tilsynstjenester vedtas for hver enkelt 

eierkommune.   

 

Sak 13/23 Revidert investeringsbudsjett 2023 Brannvesenet Midt IKS 

Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. DL redegjorde for 

bakgrunn og saken. Reduserer årets investeringer for å berede en større investering tidligere i 

planperioden 2024-2027. Bakgrunnen er at 2 samtidige havari av brannbiler i selskapet 

avdekket en sårbarhet man må redusere.   

 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 

Vedlagte reviderte investeringsbudsjett for Brannvesenet Midt IKS vedtas som fremlagt. 

Styret gis fullmakt til et låneopptak/bruk av lånemidler innen en ramme på kr 1,7 mill.    

 

Sak 14/23 Årsbudsjett 2024 og økonomiplan 2024-2027 Brannvesenet Midt IKS     

Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. DL redegjorde 

grundig for status, utfordringer, og tiltak i økonomiplanperioden. Besvarte spørsmål fra 

representantskapet. Manglende bemanning på avdelinger og ferdigstillelse vil bli fulgt opp.  

 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 

Budsjett 2024 og økonomiplan 2024-2027 vedtas. Tabellen viser driftstilskuddet kommunevis.  
 Eierandel Eiertilskudd 2024 Eiertilskudd 2023 Reduksjon 

Inderøy 11,59 % Kr 6 196246,- Kr 6 359 800,- Kr -163 554,- 

Snåsa 4,64 % Kr 2 480 637,- Kr 2 546 100,- Kr -65 463,- 

Steinkjer 51,22 % Kr 27 383 236,- Kr 28 106 000,- Kr -722 764,- 

Osen 4,48 % Kr 2 395 098,- Kr 2 458 300,- Kr -63 202,- 

Lierne 5,2 % Kr 2 780 024,- Kr 2 853 400,- Kr -73 376,- 

Røyrvik 4,71 % Kr 2 518 060,- Kr 2 584 400,- Kr -66 340,- 

Verdal 18,16 % Kr 9 708 699,- Kr 9 965 000,- Kr -256 301,- 

Totalt 100 % Kr 53 462 000,- Kr 54 873 000,- Kr -1 411 000,- 

 

Styret gis fullmakt til investeringer i 2024 innen en ramme på kr 8,7 mill. inkl. mva. 

Investeringene, etter salg av materiell og godskriving av mva., finansieres med bruk av 

disposisjonsfond på kr 500 000,- og kr 6,3 mill. av lånemidler. Styret gis fullmakt til 

låneopptak på kr 6,3 mill.     



 

 

 

 

Sak 15/23 Feie og tilsyns gebyrordning for kommunene Steinkjer, Inderøy, Snåsa, Osen, 

Røyrvik, Lierne og Verdal for året 2024 

Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. DL gikk 

igjennom saken. Man foreslår å ikke heve prisene neste år da det er behov for å utjevne 

selvkostfondet mot kundene, slik selvkostforskriften regulerer.  

 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 

Satser for feie- og tilsynsgebyr for året 2024 vedtas som foreslått.  

 

Sak 16/23 Eventuelt 

Ingen saker.   

   

Neste møte 

Blir avtalt etter at revisor fremlegger revisjonsberetning, senest juni 2024, egen innkalling vil 

bli sendt.  

 

 

 

------------------                                                          

underskrift                                                                   

 

Møtereferatet sendes på e-post til: 

Representantskapets medlemmer og varamedlemmer 

Styrets medlemmer og varamedlemmer  

Postmottak i eierkommuner 

Revisor 


